

Announcement

**The IFPHK Approved the Macau University of Science and Technology
as the first Education Provider in Macau**

(16 October, 2017 – Hong Kong) To meet with the increasing demand of financial planning professionals in the Macau's market, the Institute of Financial Planners of Hong Kong (IFPHK) is pleased to announce today the approval of the first education provider in Macau. The IFPHK is teaming with School of Continuing Studies (SCS), Macau University of Science and Technology (MUST) to offer AFP™ certification education program and CFP^{CM} certification education program in Macau, expecting the first intake to be launched in December 2017.

The selection of MUST-SCE was conducted through a rigorous process, and was approved by IFPHK's Selection Committee. For more details on MUST- SCS and the courses, please contact MUST- SCS at (853) 8796-1998 or scs@must.edu.mo.

公告

**香港財務策劃師學會批准澳門科技大學
為澳門首間認可院校**

(2017年10月16日-香港) 為配合澳門市場對財務策劃專業人士的需求不斷增加，香港財務策劃師學會(IFPHK)今日欣然宣佈批准澳門科技大學成為首間澳門的認可院校。IFPHK將與澳門科技大學持續教育學院合作，開辦 CFP^{CM} 資格認證教育課程和 AFP™ 資格認證教育課程，首個課程預計於 2017 年 12 月展開。

是次澳門科技大學持續教育學院通過了嚴謹的篩選過程，並由 IFPHK 的選拔委員會予以批准。如欲了解澳門科技大學持續教育學院及課程詳情，請聯絡澳門科技大學持續教育學院：(853) 8796-1998 或 scs@must.edu.mo。